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Betreft: Advies bestemmingsplan pand Bravis ziekenhuis  
 
Geachte leden van de gemeenteraad, 
 
Wij als Jeugdraad hebben kennis genomen van de fusie tussen het ziekenhuis in Bergen op Zoom en 

het ziekenhuis in Roosendaal.  Dit lijdt tot leegstand van een Bergs pand. Wij willen er voor waken 

dat op langere termijn de leegstand blijft aanhouden. Hiervoor hebben wij als Jeugdraad 

geïnventariseerd en wij zijn tot de volgende oplossingen gekomen die betrekking hebben tot het 

belang van de jongeren. 

Wij als jeugdraad zouden graag in het belang van jongeren het volgende zien. Het huidige pand is 

uitermate geschikt voor jongerenhuisvesting. De kamers beschikken over gas, water en licht. Ook zijn 

hier sanitaire voorzieningen aanwezig. Het verhelpt het probleem van wegtrekkende jongeren naar 

grotere steden. Dit door het tekort aan goedkope huurwoningen in onze Bergse stad.  

Wij als jeugdraad hebben ook nagedacht over de fusie tussen het Mollerlyceum, Roncalli en het 

Juvenaat. De mogelijkheid is er om het pand dusdanig om te bouwen tot een nieuwe locatie van de 

school. Dit plan zou de kosten van het nieuwe schoolpand beperken aangezien er niet geheel nieuw 

pand gerealiseerd moet worden. Het huidige pand van Bravis heeft enkele aanpassingen nodig om te 

kunnen functioneren als onderwijsinstelling.  

Wij als jeugdraad zien de beste mogelijkheid om het pand om te bouwen in goedkope huurwoningen 

voor jongeren. Want in de Bergse stad is hier een tekort aan. Door deze maatregel zijn jongeren 

eerder geneigd om woonachtig te blijven in Bergen op Zoom.  

Wij zijn altijd bereid voor verdere medewerking aan dit plan. Indien er verdere vragen zijn kunt u ons 

altijd contacteren. 

Met vriendelijke groeten, 

Namens de gehele Jeugdraad Bergen op Zoom 

 

Mika van den Berg 
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Rick van der Burgt 
Voorzitter 
 


